



CPWF



Transparent
pre-filter bottle

QLYPPF

PP cotton pre-filter
cartridge

SA950750

Main water filter cartridge
i4000²-CN

Designed for small and medium capacity ice machines, this high-performance water filtration system removes impurities, sediments and other harmful contaminants to deliver cleaner and safer water for improved ice production.

FEATURES

- Effectively reduces any residual impurities commonly found in tap water helping to produce crystal-clear ice cubes with proved taste and food safety standards.
- Capable of filtering up to 12,000 gallons (45 L) of water, reducing maintenance requirements and lowering filter replacement costs.
- Helps prevent limescale build up inside the ice machine, improving hygiene, extending equipment life and ensuring high-quality ice production.
- Compatible with Brema and Resolute ice machine with an production capacity of 1,003 lbs (455 kg) per day or less.

SPECIFICATIONS

Rated net water flow:
1.6 gal/min (6.3 L/min)

Filter slot size: 0.5 micron

Inlet water temperature:
35°F – 100°F (2°C – 38°C)

Replacement cartridges:
QLYPPF: PP Cotton pre-filter
cartridge
SA950750: Main water filter
cartridge

Dimensions:
Length: 5" (12 cm)
Width: 12" (30 cm)
Height: 25.5" (64 cm)

Net weight: 10 lb (4 kg)

Shipping dimensions:
Length: 7" (17 cm)
Width: 14" (35 cm)
Height: 27" (68 cm)

Replacement cycle

- Recommended to change the PP filter cartridge every 3 months.
- Recommended to change the main filter cartridge every 6 months.





CPWF



Bouteille transparente
avec préfiltre

QLYPPF

Cartouche de filtre PP
en coton

SA950750

Cartouche du filtre
principal i4000² - CN

Adapté aux machines à glace de petite et moyenne capacité, ce système de filtration d'eau haute performance élimine les impuretés, les sédiments et autres contaminants indésirables afin de fournir une eau plus propre et plus sécuritaire, contribuant ainsi à une production de glace de meilleure qualité.

CARACTÉRISTIQUES

- Réduit efficacement les impuretés résiduelles couramment présentes dans l'eau du robinet, contribuant à la production de glaçons limpides tout en améliorant le goût et en favorisant le respect des normes de salubrité alimentaire.
- Aide à prévenir l'accumulation de calcaire à l'intérieur de la machine à glace, améliorant l'hygiène, prolongeant la durée de vie de l'équipement et assurant une production de glace de qualité constante.
- Compatible avec les machines à glace Brema et Resolute ayant une capacité de production quotidienne de 1 003 lb (455 kg) ou moins.

SPÉCIFICATIONS

Taille de filtration :
1,6 gal/min (6,3 L/min)

Taille de filtration : 0,5 micron

Température de l'eau à l'entrée :
35°F – 100°F (2°C – 38°C)

Cartouches de rechange :

QLYPPF : cartouche de préfiltre en
coton PP.

SA950750 : cartouche de filtre à
eau principal

Dimensions :

Longueur : 5 po (12 cm)

Largeur : 12 po (30 cm)

Hauteur : 25,5 po (64 cm)

Poids net : 10 lb (4 kg)

Dimensions d'emballage :

Longueur : 7 po (17 cm)

Largeur : 14 po (35 cm)

Hauteur : 27 po (68 cm)

Cycle de remplacement

- Il est recommandé de remplacer la cartouche de filtre PP tous les 3 mois.
- Il est recommandé de remplacer la cartouche du filtre principal tous les 6 mois.

